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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a drogprevenciós előadásokról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus okozta helyzetben sem csökkent a fiatal magyar drogfogyasztók száma, sőt az utóbbi
évek kutatásai növekvő tendenciákat mutatnak.

Hosszú távon beláthatatlan következményei lehetnek annak, ha ez a fajta növekedés nem lassul.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

A rendőrség milyen eszközöket használ a drogfogyasztás visszaszorítása érdekében? 

A pandémia miatt kialakult online oktatási rendszer keretein belül tervez-e a rendőrség 
drogprevenciós előadásokat tartani a fiataloknak (általános, illetve középiskolás tanulóknak)? 

A 2018/2019-es, illetve a 2019/2020-as tanévekben hány közoktatási intézményben tartottak 
előadást ezen témával kapcsolatban? 

2019-ben hány embert állított elő a rendőrség kábítószer bírtoklás, illetve terjesztés gyanújával? 

Az előbbi kérdésben taglalt személyek hány százaléka volt fiatalkorú? 

Budapest, 2020. december 3.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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